
27 czerwca br., podczas spotkania z pełnomocnikami ds. wyborów – urzędnikami 

wyborczymi w gminach, przedstawili oni własne opinie oraz wyniki konsultacji wzorów 

nowych kart, które przeprowadzili w swoich gminach. Wynika z nich, że wyborcy 

jednoznacznie opowiadają się za kartami w formie broszury.  

 

 


